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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2019/20:414 Verkställande av utvisningsbeslut

Att det växer fram ett allt större skuggsamhälle med individer som befinner sig 
olagligt i Sverige är allvarligt. 

I en artikel i Aftonbladet den 13 november 2019 framgår att det på Arlanda, 
Sveriges största flygplats, har anställts en person som befinner sig i Sverige 
olagligt och att personen har getts tillgång till säkerhetsklassade områden. Det 
visar på hur det ser ut i dag i Sverige. Det saknas kontroll. Människor som är 
här olagligt kan till och med få arbete på säkerhetsklassade områden. Svensk 
migrationspolitik måste skärpas, och de som fått avslag måste utvisas. 

Moderaterna anser att åtgärderna för att verkställa utvisningsbeslut måste 
skärpas väsentligt. Vi har lagt fram ett antal förslag på området som kommer 
förbättra och förenkla för ansvariga myndigheter att genomföra 
utvisningsbeslut. Moderaterna föreslår bland annat en kraftig ökning av 
förvarsplatser. Det är helt orimligt att människor släpps ur förvaren för att 
antalet förvarsplatser inte räcker till. Moderaterna vill också se en ökning av 
antalet inre utlänningskontroller för att hitta och fånga upp de som redan 
befinner sig här olagligt.

Med anledning av detta vill jag fråga justitie- och migrationsminister Morgan 
Johansson:

 

Hur ska ministern återfå kontrollen över vilka som befinner sig illegalt i 
Sverige?

………………………………………

Maria Malmer Stenergard (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-11-15
Besvaras senast
2019-11-27 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


